

China Mobile Hong Kong Company Limited 中國移動香港有限公司



Level 20, Tower 1, Kowloon Commerce Centre,
51 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, New Territories, Hong Kong
Tel : (852) 2945 8000
Fax : (852) 2845 7747
Website : www.hk.chinamobile.com
Email Address : pr@hk.chinamobile.com

香港新界葵涌葵昌路51號九龍貿易中心1座20樓
電話 : (852) 2945 8000
傳真 : (852) 2845 7747
網址 : www.hk.chinamobile.com
電子郵件 : pr@hk.chinamobile.com

Senior Management

Li Feng	Chairman
Sean Lee	Director and Chief Executive Officer
Max Ma	Director and Executive Vice President
Waynffly Zhong	Chief Marketing Officer
Hilda Chan	Chief Customer Officer

高層管理人員

李鋒	董事長
李帆風	董事兼行政總裁
馬子斌	董事兼行政副總裁
鍾偉鋒	市務總監
陳巧兒	客戶總監

Business Activities

China Mobile Hong Kong Company Limited ("CMHK") is the wholly-owned subsidiary of China Mobile Limited (HKEx: 941) (NYSE: CHL), which ranks 47th on the Fortune Global 500. CMHK was incepted in January 1997 and was the first mobile network operator to launch PCS services in Hong Kong.

業務概況

中國移動香港有限公司（簡稱「中國移動香港」）隸屬中國移動有限公司（簡稱「中國移動」，世界500強排名第47位，香港聯交所股份代號：941；紐約證券交易所股份代號：CHL）於1997年1月正式提供服務，成為全港首個PCS流動網絡商。

Owning the world's largest customer base for its mobile network services*, the Company offers innovative and comprehensive communications services, including voice, data, IDD and international roaming through 4G LTE, 3G HSPA, GPRS, EDGE and other technologies. In March 2018, China Mobile Hong Kong became Hong Kong's first mobile operator to receive the Trial Permit for 5G Test from the Office of Communications Authority (OFCA) and in July, CMHK became the first network provider in Hong Kong to successfully complete an end-to-end 5G network testing. In October, CMHK became the first mobile communications service provider to use commercial equipment to operate the first 28GHz 5G base station and start field-testing of the 5G network at Science Park.

作為全球最多客戶流動網絡品牌*，公司透過4G LTE、3G HSPA、GPRS及EDGE等技術為客戶提供創新及多元化的通訊服務，包括話音、數據、IDD及國際漫遊等。中國移動香港致力本地5G發展，2018年3月開設中國移動5G聯合創新中心開放實驗室，及為首間流動網絡營運商獲通訊事務管理局（通訊局）發出5G技術測試許可證，並於7月在香港率先成功完成5G網絡端到端測試。10月，中國移動香港成為全港首家流動網絡營運商使用商用設備開通28GHz的5G基站，在科學園開展5G網絡外場測試。

* China Mobile Hong Kong Company Limited ("CMHK") is the wholly-owned subsidiary of China Mobile Limited. As of 31 December 2017, China Mobile has the world's largest mobile network customers.

* 中國移動香港有限公司為中國移動有限公司全資附屬公司。截至2017年12月31日，中國移動有限公司在全球擁有最多流動網絡客戶。

Parent Company

Company Name : China Mobile Limited
Country : China

母公司

公司名稱 : 中國移動有限公司
國家 : 中國